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Щодо залишків коштів 

освітньої субвенції 
 

 

Всеукраїнська асоціація об’єднаних територіальних громад наголошує на недопущенні 

прийняття на законодавчому рівні норми, якою передбачається вилучення до державного 

бюджету залишків коштів за освітньою субвенцією, невикористаних протягом наступного 

бюджетного періоду. Відповідні зміни містяться у пункті 41 законопроекту “Про внесення 

змін до Бюджетного кодексу України” (реєстр. № 4100 від 15.09.2020). 

Для місцевого самоврядування залишки коштів за цією субвенцією є вагомим ресурсом, 

який може спрямовуватися зокрема на такі видатки як: 

придбання шкільних автобусів для перевезення дітей із закладів загальної середньої 

освіти, які будуть оптимізовані/об’єднані/реорганізовані; 

оновлення навчальної та матеріально-технічної бази закладів загальної середньої освіти, 

які оптимізовані/об’єднані/реорганізовані або які повністю укомплектовані і до яких будуть 

довозиться учні закладів загальної середньої освіти; 

придбання підручників і посібників (у тому числі електронних) для закладів освіти; 

оснащення закладів освіти засобами навчання з фізики, хімії, біології, географії, 

математики, навчальними комп’ютерними комплексами з мультимедійними засобами 

навчання (інтерактивна дошка, інтерактивна панель із вмонтованим комп’ютером, 

мультимедійний проектор, під’єднаний до комп’ютера вчителя, учнівське комп’ютерне 

обладнання, програмне забезпечення, комутаційне обладнання тощо), навчальним 

обладнанням і методичним забезпеченням для початкової школи; 

здійснення заходів, пов’язаних із забезпеченням пожежної безпеки; 

підключення закладів освіти до Інтернету, насамперед у сільській місцевості; 

будівництво нових туалетних приміщень і реконструкцію, капітальний та поточний 

ремонт туалетних приміщень закладів загальної середньої освіти, в яких початкову освіту 

здобувають не менше 20 осіб, їх облаштування санітарно-гігієнічним обладнанням та 

розроблення відповідної проектної документації. 

Асоціація ОТГ просить врахувати важливість цього питання, взяти до уваги викладені в 

листі аргументи та сприяти недопущенню прийняття на законодавчому рівні запропонованого 

вище положення.  
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